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PROTOKÓŁ Nr VI/11                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 07 kwietnia 2011r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1505. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 19 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

2. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście. Lista 

obecności osób zaproszonych stanowi zał. nr 2 do protokołu.   

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie 

lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia                   
03 marca 2011r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3.Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Powiatu Goleniowskiego za 2010r.                                                                                                    

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                      

b) stanowiska Komisji.                                                                                        

4.Analiza działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej                      

w Goleniowie za 2010r.                                                                                                    

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                           

b) stanowiska Komisji.                                                                                        

5.Analiza działalności Placówki Straży Granicznej w Szczecinie-

Goleniowie za  2010r.                                                                                                                                     

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                

b) stanowiska Komisji.                                                                                             

6.Ocena Stanu Sanitarnego i Sytuacji Epidemiologicznej Powiatu 

Goleniowskiego za 2010r.                                                                                           

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                    

b) stanowiska Komisji.                                                                                                       

7. Analiza stanu bezrobocia w Powiecie Goleniowskim w 2010r.                                       

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                      

b) stanowiska Komisji.                                                                                               

8. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz 
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Osób Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2010.                                                               

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                      

b) stanowiska Komisji.                                                                                             

9.Sprawozdanie z działalności Powiatowego Koordynatora ds. 

przeciwdziałania narkomanii w Powiecie Goleniowskim.                                                                               

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                                                       

b) stanowiska Komisji.                                                                                                     

10. Sprawozdanie z wykonania planu audytu wewnętrznego za 2010r.                         

a) stanowisko Zarządu,                                                                                                       

b) Stanowiska Komisji.                                                                                                         

11. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                      

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu                 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,                                                                              

b) zatwierdzenia zmian Statutu Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie,                                                                                            

c) przyjęcia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie,                                                                                                                              

d)zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r.                                                             

12.Blok informacyjny:                                                                                                 

- sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                        

-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                      

13.Wolne wnioski.                                                                                              

14.Odpowiedzi na interpelacje.                                                                             

15.Zamknięcie obrad. 

 III. Przebieg posiedzenia.  

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia              

VI sesji Rady Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych                  

i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, iż 

na sali obrad jest 19 radnych, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.       

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia                  

i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę. 

Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował uzupełnienie porządku obrad                

w pkt 11b podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian Statutu 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie. 

Rada Powiatu powyższą zmianę do porządku obrad przyjęła jednogłośnie,               

w obecności 19 radnych.  
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Następnie Starosta zaproponował w pkt 11c podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie. 

Rada Powiatu powyższą zmianę do porządku obrad przyjęła jednogłośnie,               

w obecności 19 radnych. Dotychczasowy pkt 11b stanie się pkt 11d.  

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z V sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 03 marca 2011r. był do 

wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą 

sesją, a następnie zapytał czy są uwagi do powyższego protokołu.  

Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie19 głosami za.  

Ad.2.  

1.Radna D. Domaradzka wniosła o poszerzenie drogi powiatowej                                

z miejscowości Mokre w dalszym kierunku oraz w miejscowości Tarnowo                   

i Tarnówko. 

2.Radny B. Grodź złożył interpelację na piśmie wraz z dokumentacją 

zdjęciową. Pismo w załączeniu. 

3.Radny P. Kijko zwrócił się do Starosty i Naczelnika Wydziału Dróg                       

o przedstawienie stanowiska w związku z planowanym wprowadzeniem 

systemu opłat dla samochodów ciężarowych na odcinku drogi krajowej na 

węźle Kijewo-Goleniów. Zdaniem radnego po wprowadzeniu tych opłat 

samochody ciężarowe będą przejeżdżały przez miejscowość Rurzyca-Kliniska 

omijając płatny odcinek drogi krajowej.   

4.Radny Cz. Siwek zwrócił się do Starosty. Panie Starosto. Jestem radnym 

czwartą kadencję. W pierwszej budowaliśmy basen z częścią hotelową,                  

w drugiej bursę z miejscami dla uczniów naszych szkół z Goleniowa,                      

w trzeciej oddaliśmy do użytku hostel, a dzisiaj dowiadujemy się, że są to 

warsztaty szkoły, która nie wykształciła i nie kształci żadnego ucznia w tym 

kierunku. Co to właściwie jest za twór i jak Pan odpowiedział hotelarzom na ich 

wniosek o wyjaśnienie tej sprawy.   

5.Radny Cz. Siwek stwierdził, iż na ostatniej Komisji radni otrzymali 

sprawozdanie finansowe Szpitala za 2010r.  Wynik jest zatrważający. Panie 

Starosto Dyrektor Szpitala składał do Starostwa sprawozdanie finansowe za 

każdy miesiąc 22010 roku. Co Zarząd zrobił w przeciągu 2010 roku mając 

wiedzę o pogłębiającym się zadłużeniu szpitala, aby je zahamować i jaki 

dzisiaj ma pomysł na szpital oraz kiedy chce coś zrobić wiedząc, że                       

z miesiąca na miesiąc pogarsza się wynik finansowy.  
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6.Radna D. Faryniarz wniosła do Zarządu Powiatu o ufundowanie dresów 

sportowych z logo powiatu goleniowskiego dla Klubu Strzelectwa Sportowego  

„Tarcza”, którzy zajmują wysokie pozycje medalowe w różnego rodzaju 

zawodach sportowych. Zdaniem radnej to wstyd i żal odmawiać zawodnikom, 

którzy identyfikują się z miejscem swojego pochodzenia jakim jest Powiat 

Goleniowski chcą się pokazywać na arenach sportowych jako Goleniowianie. 

Tak jednak nie jest i tracą na tym wszyscy, cierpi wizerunek zawodników               

i patriotyzm lokalny.  

7.Radny K. Lembas wniósł o poinformowanie jak został załatwiony wniosek 

Sekretarza Powiatu, który w miesiącu październiku wpłynął do Zarządu 

Powiatu informujący o niedoborze środków w planie finansowym na 2011r.             

z przeznaczeniem przede wszystkim na płace. Z tego wniosku wynikało, iż 

brak jest środków na wynagrodzenia około 500 tyś zł, w tym na samą 

administrację w kwocie około 250 tyś zł. Jak to się ma do informacji 

przekazanej na sesji, iż zaplanowane wydatki na płace w 2011r. są 

wystarczające.   

8.Radny K. Lembas wniósł do Starosty o rozpoczęcie i zakończenie                      

w miesiącu kwietniu procedury konkursowej na dyrektora SPSP                            

w Goleniowie w związku z jego trudną sytuacja finansową.  Zdaniem radnego 

przedłużający się proces niepewności kto ma tym szpitalem kierować nie 

służy zbyt dobrze kierowaniu tą jednostką.  

9. Radny K. Lembas serdecznie podziękował Panu Staroście i Dyr. SPSP                 

w Goleniowie za podpisanie porozumienia w sprawie nocnej i świątecznej 

opieki medycznej, którą szpital w Nowogardzie realizuje dla mieszkańców 

Nowogardu i okolic.  

Ad.3. Materiał dot. analizy stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie Powiatu Goleniowskiego za 2010r. stanowi zał. nr 3 do protokołu.      

Ad.3.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, że Zarząd Powiatu powyższą 

analizę omawiał na posiedzeniu Zarządu w dniu 23 marca i 07 kwietnia 

2011r.i pozytywnie ją zaopiniował. Ponadto Zarząd Powiatu również ocenił 

pozytywnie pracę policji mając na uwadze braki kadrowe oraz niedostateczne 

finansowanie bieżącej działalności. Zarząd ma na uwadze również 

bezpośrednie wspomaganie policji poprzez Stowarzyszenie na Rzecz 

Bezpieczeństwa Powiatu Goleniowskiego. 

Ad.3.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

materiał. 
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Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został przyjęty do wiadomości.      

Radna G. Rybicka zapytała Komendanta Powiatowego Policji Pana                         

K. Targońskiego o stan zatrudnienie w Komendzie, jak ono wygląda w całym 

powiecie oraz w podziale na posterunki?        

Komendant Policji K. Targoński odpowiedział, iż na dzień dzisiejszy 

zmniejszył się stan wakatów w policji ponieważ Komenda Główna policji 

zastosowała nowe przeliczniki, z których wynika iż całe województwo 

zachodniopomorskie musi oddać 175 etatów do innych województw, które te 

przeliczniki maja korzystniejsze i niestety ten problem dotknął również 

Goleniowa. W związku z tym Komenda policji w Goleniowie musi oddać 4 

etaty. Na dzień dzisiejszy Powiat Goleniowski posiada 152 etaty policyjne, już 

po oddaniu 4 etatów. Trudna sytuacja kadrowa w policji bierze się również            

z tego, iż 14 funkcjonariuszy przebywa na długotrwałych zwolnieniach 

lekarskich. Problemem są również konieczne zastępstwa funkcjonariuszy   

korzystających z urlopów ponieważ policjantów również obowiązuje kodeks 

pracy w tym zakresie. Ogólnie na co dzień brakuje około 20 funkcjonariuszy. 

W najbliższym czasie mają być przyjęcia do służby w ilości około 60 etatów                 

i dot. będą oddziałów prewencji w Szczecinie w związku z organizacją euro 

2012. Komendant zaznaczył, iż problem kadrowy będzie się pogłębiał 

ponieważ w roku bieżącym 4 funkcjonariuszy przejdzie na emerytury.  

Radny K. Lembas zapytał Komendanta o sytuację finansową jednostki. Jak 

wygląda plan finansowy Komendy na rok bieżący? 

K. Targoński odpowiedział, iż ubolewa nad tym, że nie jest bezpośrednim 

dysponentem swojego budżetu. Komenda ma bardzo ograniczone środki na 

wydatki bieżące, a poza tym cena paliwa tak bardzo wzrosła, że wydatki 

związane z eksploatacją radiowozu, który miesięcznie jeździ 4.000 km są 

bardzo duże.  

Radny Cz. Siwek zwrócił uwagę na wzrost w 2010r. czynów karalnych 

popełnionych przez osoby małoletnie oraz dużą ilością osób kierujących pod 

wpływem alkoholu, radny chciałby wiedzieć jaki to jest procent osób 

kontrolowanych.  

Komendant Targoński odpowiedział, że ma dobry zespół ds. nieletnich                         

i właśnie duża ilość wykrytych przestępstw wśród nieletnich świadczy                   

o dobrej pracy zespołu. Jeżeli natomiast chodzi o procentową ilość osób 

wykrytych kierujących pod wpływem alkoholu, a kontrolowanych to jest to 

różnie. Jednego dnia bada się około 300-500 kierujących. W tzw. akcjach 

trzeźwy poranek Komendę Powiatową Policji w Goleniowie wspomaga oddział 
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prewencji ze Szczecina i w sumie jest to około 10 osób, które danego dnia 

kontrolują kierowców. Z obserwacji wynika, iż na dzień dzisiejszy liczba 

nietrzeźwych zmniejszyła się do 2-3 osób, gdzie kilka miesięcy wcześniej osób 

nietrzeźwych zatrzymywano około 8.            

Wicestarosta Tomasz Kulinicz stwierdził, iż z analizy bezpieczeństwa wynika, 

iż największe zagrożenia przestępczością występują w Goleniowie                              

i Nowogardzie. W Goleniowie i Stepnicy jest już zamontowany monitoring 

dzięki, któremu można szybko i sprawnie zatrzymywać przestępców, dlatego 

radny chciałby zaproponować wniosek i zwrócił się do Rady Powiatu o jego 

przegłosowanie.    

Radny T. Kulinicz wniósł o zwrócenie się do samorządów, w których nie ma 

monitoringu o rozważenie możliwości jego zamontowania w miejscach 

najbardziej narażonych na niebezpieczeństwo.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego wniosku 

głosowało 18 radnych, 1 wstrzymał się od głosowania.  

Radna G. Rybicka zapytała czy  to chodzi o zamontowanie monitoringu we 

wszystkich gminach naszego powiatu?  

Radny K. Lembas zapytał Komendanta jaki jest koszt montażu i obsługi 

takiego monitoringu? 

Komendant K. Targoński odpowiedział, iż monitoring w Goleniowie jest we 

właściwy sposób wykorzystywany, efektywny przy pomocy, którego większa 

część sprawców jest szybko zatrzymywana. Przy dobrym łączu internetowym 

szerokopasmowym również można spiąć monitoring z pozostałych gmin 

powiatu. Jeżeli natomiast chodzi o szczegółowe koszty to Komendant nie jest 

w stanie ich określić. Jeżeli będzie taka wola to komendant może na którąś              

z Komisji przygotować prezentację z archiwizowanym materiałem by pokazać 

jakie dobrze zamontowany monitoring daje możliwości.    

Ad.4. Materiał dot. analizy działalności Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Goleniowie za 2010r.stanowi zał. nr 4 do protokołu.                                                                                                      

Ad.4.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu powyższy 

materiał analizował na posiedzeniu Zarządu w dniach 16 marca i 7 kwietnia 

i pozytywnie zaopiniował przedłożony materiał oraz pozytywnie ocenił 

działalność Państwowej Powiatowej Komendy Straży Pożarnej w Goleniowie. 

Ad.4.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

materiał. 
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Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został przyjęty do wiadomości.      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Analizy działalności 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Goleniowie za 2010r. 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

 Ad.5. Materiał dot. Analizy działalności Placówki Straży Granicznej                          

w Szczecinie-Goleniowie za  2010r.stanowi zał. nr 5 do protokołu.    

Ad.5.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż  Placówka Straży 

Granicznej po raz pierwszy złożyła analizę ze swojej działalności za co Zarząd 

bardzo dziękuje. Po tym materiale będziemy mieć ogląd pracy                                   

i zaangażowania w pracę Straży Granicznej. Materiał ten Zarząd omawiał na 

swoim posiedzeniu w dniu 23 marca i 7 kwietnia 2011r. i pozytywnie 

zaopiniował przedłożony materiał.                                                                                                                                        

Ad.5.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

materiał. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został przyjęty do wiadomości.      

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Analizy działalności 

Placówki Straży Granicznej w Szczecinie-Goleniowie za 2010r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

W dalszej części posiedzenia Wiceprzewodniczący Rady Cz. Siwek zwrócił 

uwagę, że materiał dot. analizy działalności Komendy Powiatowej Policji za 

2010r. nie został zaopiniowany przez Radę Powiatu. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem materiału dot.  

Analizy stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Goleniowskiego za 2010r. Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.  

Ad.6. Materiał dot. Oceny Stanu Sanitarnego i Sytuacji Epidemiologicznej 

Powiatu Goleniowskiego za 2010r. stanowi zał. nr 6 do protokołu.  

Ad.6.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższy materiał był 

omawiany na posiedzeniu Zarządu w dniach 16 marca i 7 kwietnia 2011r. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował powyższy materiał, który jest bardzo 

obszerny i w pełni obrazuje sytuację epidemiologiczną naszego powiatu. 
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Ad.6.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 

materiał. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został przyjęty do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem materiału dot. Oceny 

Stanu Sanitarnego i Sytuacji Epidemiologicznej Powiatu Goleniowskiego za 

2010r. Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad.7. Materiał dot. Analizy stanu bezrobocia w Powiecie Goleniowskim                  

w 2010r. stanowi zał. nr 7 do protokołu.   

Ad.7.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższy materiał był 

omawiany na posiedzeniu Zarządu w dniach 23 marca i 07 kwietnia 2011r. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował przedłożony materiał. Jednak Zarząd jest 

zaniepokojony faktem, iż środki na promocję zatrudnienia drastycznie 

zmalały.     

Ad.7.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja choć pozytywnie to zaniepokojona 

sytuacją faktyczną zaopiniowała powyższy materiał. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższy 

materiał przez obie Komisje został przyjęty do wiadomości z dużym 

niepokojem stanu środków finansowych.                               

Radna G. Rybicka zapytała Panią dyr. PUP jak widzi otwarcie z dniem 01.05. 

br. nowych rynków europejskich jeżeli chodzi o pracę, czy to rozwiąże 

problem naszych nowych absolwentów w kwestii podjęcie pracy?  

Pani U. Witkowska – dyr. PUP odpowiedziała, iż jest w stanie określić tylko 

przygotowanie się urzędu pracy do otwarcia nowych rynków pracy. W tej 

chwili pośrednicy pracy jeżdżą na spotkania, są organizowane targi                        

w Policach z partnerem niemieckim i również pośrednicy PUP biorą w nich 

udział. Generalnie głównym koordynatorem wszelkiego rodzaju ofert 

eurosowskich jest Wojewódzki Urząd Pracy. W tej chwili urząd pracy jest na 

etapie rozeznawania sytuacji związanej z zapisami naszej ustawy, która  

bezpośrednio dotknie urząd jeżeli chodzi o środki aktywne, ponieważ będzie 

to istotne w momencie aplikowania o dodatkowe środki do ministerstwa.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem materiału dot. 

Analizy stanu bezrobocia w Powiecie Goleniowskim w 2010r. Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych.     

Ad.8. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2010. stanowi zał. nr 8 

do protokołu.  

Ad.8.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższe Sprawozdanie 

Zarząd Powiatu analizował w dniach 23 marca i 07 kwietnia 2011r.                        

i pozytywnie je zaopiniował.                                                         

Ad.8.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższe 

sprawozdanie. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie przez obie Komisje zostało przyjęte do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania                       

z realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2010 Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

Ad.9. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Koordynatora ds. 

przeciwdziałania narkomanii w Powiecie Goleniowskim stanowi zał. nr 9 do 

protokołu.  

Ad.9.a. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu analizował 

powyższe Sprawozdanie na posiedzeniach w dniach 23 marca i 07 kwietnia 

2011r. i pozytywnie je zaopiniował.                                                                                 

Ad.9.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższe 

sprawozdanie. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie przez obie Komisje zostało przyjęte do wiadomości. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania                      

z działalności Powiatowego Koordynatora ds. przeciwdziałania narkomanii           

w Powiecie Goleniowskim Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych. 
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Ad.10. Sprawozdanie z wykonania planu audytu wewnętrznego za 2010r, 

stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Ad.10.a. Starosta T. Stanisławski powiedział, że Zarząd Powiatu nie 

opiniował niniejszego sprawozdania ponieważ było ono przedmiotem                             

interpelacji radnego K. Lembasa. 

Ad.10.b. Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty poinformowała, iż Komisja jedynie zapoznała się                   

z powyższym sprawozdaniem. 

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż powyższe 

sprawozdanie przez obie Komisje zostało przyjęte do wiadomości. Radny 

Lembas dodał, że to właśnie on był autorem tej interpelacji i bardziej 

chodziło radnemu o informację z wykorzystania czasu pracy audytora, czyli 

w jakim procencie swojego czasu pracy jest audytorem, a w jakim jest 

zatrudniony jako Przewodniczący Zespołu ds. Orzekania                                      

o Niepełnosprawności. Ze sprawozdania tego wynika, że 4/5 swojego czasu 

poświęca na zadania związane z audytem, a pozostałą część na pracę                  

w Zespole.       

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości powyższe sprawozdanie jednogłośnie, 

w obecności 19 radnych    

Przerwa 1345 - 1355. 

Ad.11.a. Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, który stanowi zał. nr 11 do 

protokołu.                                                                               

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały również zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada głosowała jednogłośnie,                      

w obecności 19 radnych. 

UCHWAŁA NR VI/33/11 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  
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Ad.11.b. W kolejnym punkcie Starosta omówił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia zmian Statutu Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie, który stanowi zał. nr 13 do protokołu.            

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały również zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia zmian Statutu Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych. 

UCHWAŁA NR VI/34/11 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Ad.11.c. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie, która stanowi zał. nr 15 do protokołu.                                                                                                                                

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  

Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały również zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

przyjęcia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Szpitala 

Powiatowego w Goleniowie, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.  

 UCHWAŁA NR VI/35/11 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Ad.11.d. W kolejnym punkcie posiedzenia sesji Starosta T. Stanisławski 

przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r. Projekt tej uchwały stanowi zał. 

nr 17 do protokołu.                                                                

Radna J. Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych                    

i Oświaty poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie.  
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Radny K. Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował                   

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie 

Komisje powyższy projekt uchwały również zaopiniowały pozytywnie.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2011r. Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych. 

UCHWAŁA NR VI/36/11 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Ad.12. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami                     

w okresie od 24 lutego 2011r. do 23 marca 2011r. stanowi zał. nr 19 do 

protokołu.  

Starosta T. Stanisławski zwrócił uwagę na nieścisłość w niniejszej informacji. 

Na stronie pierwszej podana jest ilość uchwał 10 i jeżeli chodzi o 8 kropkę to 

jest to uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości - internatu                           

w Nowogardzie i Zespołu Pałacowo-Parkowego w Mostach. 

Radny K. Lembas zapytał zwrócił się o wyjaśnienie zapisu w pkt 2 na str. 5 

na czyj wniosek będzie zrobiona dokumentacja i czego będzie dotyczyła ta 

dokumentacja.  

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, że wniosek został złożony przez Panią 

dyr. ZSZ w Goleniowie. Wicestarosta dodał, iż w ZSZ jest niedobór 

pomieszczeń. W związku z tym, iż budynek baraku należałoby w najbliższym 

czasie wyłączyć z pracy dydaktycznej, a oprócz tego Pani dyr. zwróciła 

uwagę, że lekcje prowadzone są również w piwnicy i jedna szatnia została 

przekształcona w salę lekcyjną dlatego rozpoczęły się rozmowy nt. 

rozważenia możliwości i przedstawienie koncepcji rozbudowy szkoły o jeden 

pawilon składający się z 4 małych klas i 4 klas pełnowymiarowych.    

Radny K. Lembas zapytał, czy to będzie kontynuacja inwestycji prowadzonej 

w tej szkole, czy to będzie potraktowane jako całkiem nowe zadanie?  

Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział, iż etapów inwestycyjnych było wiele 

jeżeli chodzi o remont ZSZ w Goleniowie. Remont rozpoczęto od wymiany 

centralnego ogrzewania, później wykonana została elewacja, instalacja 

elektryczna, termomodernizacja i odwodnienie po tym jak się okazało, że 

deszczówka była podłączona do kanalizacji. Ponadto Pani dyr. już w ubiegłej 

kadencji sygnalizowała duże zainteresowanie uczniów tą szkołą. Spada 

natomiast zainteresowanie uczniów liceum w Goleniowie. Z roku na rok 

robiony jest większy nabór uczniów, a budynek baraku nie powinien służyć 

do celów dydaktycznych, dlatego Zarząd Powiatu postanowił wyrazić zgodę                               
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i przygotować koncepcję rozbudowy ZSZ. Jest to nowy pomysł ale na pewno 

ostatni etap inwestycyjny w tej szkole.  

Następnie radny K. Lembas zapytał o pkt 4 na str. 7 Po zapoznaniu się przez 

Zarząd Powiatu ze sprawozdaniem z wykonania planu finansowego SPSP                

w Goleniowie za rok 2010 oraz sprawozdaniem finansowym SPSP za styczeń 

2011r. jaki Zarząd ma pomysł na pokrycie straty z działalności szpitala za 

2010r? 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, iż materiały wpłynęły dopiero                     

w piątek i Zarząd jest w trakcie ich weryfikacji          

Wiceprzewodniczący Rady Cz. Siwek stwierdził, że nie rozumie jak na 

posiedzeniu Zarządu mogło być analizowane sprawozdanie z wykonania 

planu finansowego SPSP w Goleniowie, które wpłynęło w dniu 01 kwietnia 

skoro niniejsza informacja z działalności Zarządu została sporządzona za 

okres od 24.02.-23.03.2011r.  

Skarbnik Powiatu Z. Mazur uściślił, że na Zarządzie analizowane było 

wstępne sprawozdanie z wykonania planu finansowe SPSP za 2010r., które 

dyr. szpitala miał obowiązek złożyć do 28 lutego.           

Radny P. Kijko zapytał czy zgodnie z pkt 4 na str. 7 dyr. szpitala wykonał 

plan restrukturyzacji zweryfikował plan finansowy? 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że plan na 2011r. był przygotowany, 

natomiast jego zweryfikowanie dot. jednego z elementów, który nie był objęty 

wcześniejszym planem, chociażby nocnej i świątecznej opieki medycznej oraz 

zwiększeniem finansowania poradni chirurgicznej. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Powiatu odczytał pismo 

przedstawicieli branży hotelarskiej w Goleniowie, które stanowi zał. nr 20 do 

protokołu. Przewodniczący dodał, iż niniejsze pismo przekazał 17 marca do 

Zarządu Powiatu z prośbą o udzielenie odpowiedzi wnioskodawcom.       

Starosta T. Stanisławki poinformował, iż powyższe pismo zostało przekazane 

do dyr. ZSP w Goleniowie z prośbą o ocenę tego pisma. Pani dyr. udzieliła 

dość obszernej odpowiedzi na ten temat. Następnie materiał ten został 

przekazany radcy prawnemu w celu przygotowania odpowiedzi dla hotelarzy. 

Starosta dodał, że oczywiście radni otrzymają tę odpowiedź do wiadomości.   

Radny K. Lembas zabrał głos w kwestii sporu jaki wynikł na ostatnim 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, co do właściwości odpowiedzi na wpływające 

wnioski. Czy Starosta powinien otrzymać wniosek do załatwienia i udzielenia 

odpowiedzi, czy powinien przygotować odpowiedź dla wnioskodawcy, którą                      

w imieniu Rady Powiatu podpisze Przewodniczący Rady? Radny dodał, iż 
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spór na Komisji nie został do końca rozstrzygnięty. Radny wniósł o to, aby  

pismach kierowanych do Starosty w celu ustosunkowania się były w sposób 

jednoznaczny określane kompetencje, czyli do czego w imieniu Rady Powiatu 

Przewodniczący zobowiązuje Starostę, czy do załatwienia i udzielenia 

odpowiedzi wnioskodawcy, czy tylko do przygotowania odpowiedzi dla Rady 

Powiatu. 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zapytał radnego Lembasa, czy jego 

zdaniem Zarząd powinien przygotować tylko odpowiedź, którą w imieniu 

Rady Powiatu podpisuje Przewodniczący Rady. 

Radny Lembas stwierdził, iż taka właśnie była opinia większości członków 

Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że jeżeli takie będzie stanowisko Rady to, 

każda odpowiedź podpisana przez niego w imieniu Rady będzie musiała być 

najpierw przedstawiona Radzie, co w konsekwencji wydłuży czas udzielania 

odpowiedzi zainteresowanym. Przewodniczący poprosił o wyjaśnienie kwestii 

prawnej Sekretarza Powiatu R. Bulowskiego. 

Sekretarz odpowiedział, że jest więcej jak pewien, że w tym konkretnym 

przypadku Przewodniczący nie mógł zrobić inaczej dlatego, że                                 

z obowiązujących przepisów prawa wynika jednoznacznie, iż mieniem 

powiatu gospodaruje tylko i wyłącznie Zarząd. Miejsca noclegowe w ZSP są 

mieniem powiatu ponieważ są na nieruchomości, której powiat jest 

właścicielem i dlatego Przewodniczący zgodnie z przepisami przekazał ten 

wniosek do organu właściwego  z prośbą o udzielenie odpowiedzi. Natomiast 

sprawa, która była dyskutowana na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej dotyczy 

skarg gdzie właściwą do rozpatrzenia skargi na Starostę jest Rada Powiatu.  

Sekretarz stwierdził, iż mógłby się zgodzić z poglądem, że w przypadku tego 

wniosku przygotowana odpowiedź przez Zarząd mogłaby być podpisana przez 

Przewodniczącego. Natomiast w przypadku odpowiedzi na pismo hotelarzy 

udzielić odpowiedzi musi Zarząd ponieważ on gospodaruje mieniem powiatu. 

Wicestarosta T. Kulinicz dodał, że zawsze musimy bazować na przepisach 

prawa i nie ważne co pisze petent w tytule skarga, czy wniosek, to dopiero              

z treści wynika, co to tak naprawdę jest. Zdaniem Wicestarosty takie pisma 

Przewodniczący powinien analizować z radcą prawnym również w kwestii 

właściwości jego rozpatrzenia.  

Przewodniczący Rady Powiatu odpowiedział, że właśnie tak postępuje i pisma 

takie zawsze są analizowane z radcą.  

Wicestarosta poprosił Przewodniczącego, aby w przyszłości przekazując 

pismo do rozpatrzenia stosował zapis „do rozpatrzenia zgodnie                             

z właściwością i udzielenia odpowiedzi zainteresowanemu”.   
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Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc przypomniał radnym o obowiązku 

złożenia do dnia 02.05.2011r. oświadczeń majątkowych oraz o terminie sesji 

wyjazdowej, która jest zaplanowana na dzień 28.04.2011r. Wizytowane będą 

wszystkie placówki Wyjazd planowany jest na godz. 815 z Goleniowa do 

Maszewa i dalej do Nowogardu, powrót około godz. 15 do Goleniowa.  

Ponadto Przewodniczący poinformował radnych, iż 25.03.2011r.  o godz. 13 

stawił się w Sądzie Rejonowym w Goleniowie w Sali nr 11 gdzie był 

przesłuchiwany w charakterze strony w sprawie wiadomej wszystkim. 

Również na tej sprawie był przesłuchiwany Starosta T. Stanisławski i radny 

poprzedniej kadencji J. Bednarz. Przewodniczący odczytał zaproszenie Klubu 

Gazety Polskiej Księdza Proboszcza Parafii p.w.św. Katarzyny w Goleniowie 

na uroczystość odsłonięcia Tablicy Smoleńskiej, która zostanie odsłonięta                 

w pierwszą rocznicę tragedii smoleńskiej 10 kwietnia 2011r. o godz. 1030                

w kościele parafialnym p.w.św. Katarzyny w Goleniowie.  

Na zakończenie Przewodniczący poinformował, iż po sesji zostaną rozdane 

dla radnych materiały w sprawie wykonania budżetu powiatu za 2010r.  

Ad.13. Radna D. Faryniarz złożyła wniosek do Zarządu Powiatu                               

o ufundowanie dresów z logo Powiatu Goleniowskiego dla Klubu Strzelectwa 

Sportowego „Tarcza” w Goleniowie za kwotę 5.100 zł w celu promocji 

powiatu.                                                                                                                                                                         

Radna zwróciła się do radnych o poparcie niniejszego wniosku.   

Rada pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek 12 głosami za, przy 7 

wstrzymujących się                    

Radna G. Rybicka stwierdziła, iż odbyło się w trybie szybkim otwarcie 

placówki w Nowogardzie tj. internatu w SOSW, na które radni otrzymali 

zaproszenia bardzo późno. W związku z powyższym radna wniosła do 

Przewodniczącego Rady o wcześniejszym informowaniu telefonicznym przez 

biuro rady radnych o wszelkich spotkaniach i zaproszeniach. Ponadto radna 

wniosła o uczestniczenie Przewodniczącego Rady, bądź 

Wiceprzewodniczących w takich spotkaniach.  

Radny Marcin Fedeńczak poinformował, iż przed sesją odbyło się spotkanie 

koalicyjne Platformy Obywatelskiej i Polskiego Stronnictwa Polskiego, na 

którym zostało podpisane porozumienie koalicyjne. Osoby zainteresowane 

treścią porozumienia mogą się z nim zapoznać u Przewodniczącego Klubu 

PSL Pana Leszka Soroczyńskiego oraz u Przewodniczącego Klubu PO 

Marcina Fedeńczaka. 

Radny J. Korkosz zaprosił wszystkich radnych na Mistrzostwa Województwa 

Kadetów Juniorów w Tenisie Stołowym, które odbędą się 10 kwietnia 2011r. 

w hali sortowej ZSP w Goleniowie.    
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Ad.14. Wicestarosta T. Kulinicz odpowiadając na interpelację radnego                   

P. Kijko poinformował, iż na podstawie informacji Generalnej Dyrekcji Dróg, 

która od 1 lipca wprowadza opłaty za przejazd odcinkiem drogi, o którą 

radny zapytał w interpelacji Wicestarosta nakazał opracowanie przez WDP 

zmianę organizacji ruchu ponieważ należy się spodziewać, iż samochody 

powyżej 3,5 tony, które będą musiały dokonywać opłat korzystając z drogi nr 

3 od Goleniowa w kierunku granicy i Gorzowa będą korzystały z dróg 

powiatowych między innymi przez Rurzycę. Informacja nt. zmiany organizacji 

ruchu zostanie przekazana wszystkim radnym. 

Skarbnik Powiatu Z. Mazur udzielił odpowiedzi na interpelację radnego                

K. Lembasa w sprawie wniosku Sekretarza, który został przekazany do 

zarządu powiatu w sprawie niedoboru środków w planie finansowym na 

2011r. z przeznaczeniem przede wszystkim na płace. Skarbnik 

poinformował, iż powyższy wniosek był rozpatrywany razem ze wszystkimi 

wnioskami składanymi do budżetu przy zatwierdzaniu planu budżetowego 

na rok 2011 i konkluzja była taka, że i tak podwyższyliśmy wykonanie roku 

poprzedniego o 3,7% tak jak informowaliśmy radnych, tak nie został on 

uwzględniony i nie zostały podwyższona ta wysokość przeznaczona na 

wynagrodzenia. Jak na razie Skarbnik monitoruje te pozycje budżetowe i nie 

widzi jak na razie większego zagrożenia dla realizacji budżetu. 

Starosta T. Stanisławski powiedział, że na interpelację w sprawie hostelu                  

i szpitala to już zostało wyjaśnione. Ponadto odpowiedź na zapytanie dot. 

hostelu zostanie przygotowane przez radcę prawnego, na podstawie 

informacji złożonej przez Panią dyr. ZSP w Goleniowie. Jeżeli natomiast 

chodzi o szpital to odbędzie na ten temat oddzielne spotkanie dopiero po 

analizie dokumentów finansowych za 2010r., na którym zostaną 

zaproponowane pewne rozwiązania. Na zakończenie Starosta odpowiedział 

na zapytanie radnego Lembasa w kwestii przygotowania i rozstrzygnięcia              

w miesiącu kwietniu 2011r. konkursu na dyr. SPSP w Goleniowie, że na 

pewno może się taki konkurs odbyć oczywiście po przygotowaniu regulaminu 

konkursu.   

Ad.15. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu W. Kaleczyc o godz. 1505 dokonał zamknięcia obrad VI sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie.                  

Przewodniczący Rady Powiatu 

 Witold Kaleczyc  

Protokołowała:                                                                                                           

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 21 kwietnia 2011r.  


